
 
        Załącznik nr 9 do protokołu 

            28 sesji Rady Gminy 

 

Sprawozdanie  z wspólnego posiedzenia komisji z dnia  

 18 października 2021r 

Dnia 18 października 2021 r. o godz. 12:00  w Centrum Kultury i Biblioteki w Piaskach odbyło się XXVIII  

wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy Piaski w którym uczestniczyli radni wg  listy obecności ,Pan Wójt 

,Pan Sekretarz, Pani Skarbnik i zaproszeni goście : 

Paweł Wujek –Prezes Zakładu Usług Komunalnych 

Agnieszka Woźniak  – podinspektor ds. gospodarki odpadów komunalnych 

Katarzyna Andrzejczak –inspektor ds. wymiaru podatku i opłat  

 

Na początku posiedzenia przed analizowaniem i opiniowaniem projektów uchwał zostało omówione zagadnienie  

planu pracy Komisji Budżetu  i Rozwoju  

„Omówienie  potrzebnych inwestycji w infrastrukturze wodociągowej kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy 

Piaski  „ 

Prezes ZUKu  Pan Paweł Wójek najpierw poinformował obecnych o przeprowadzonych inwestycjach przez 

ZUK Piaski począwszy od 2013 r Przeprowadzone inwestycje to : 

- kanalizacja sanitarna Grabonóg – Lipki 

- sieć wodociągowa i kanalizacja sanitarna Piaski ul Topolowa 

- sieć wodociągowa Strzelce Wielkie – Lipie 

- sieć wodociągowa i kanalizacji sanitarnej w Podrzeczu – przejęcie sieci 

- sieć wodociągowa Piaski – Podrzecze ( przez strefę gospodarczą) 

- modernizacja pomp głębinowych w SUW Bodzewo, Smogorzewo, Strzelce Wielkie   

- zakup nowej przyczepy przystosowanej do przewozu wody pitnej 

- sieć wodociągowa Piaski – ul św Marcina, Dworcowa, Gwarna, Mickiewicza 

- sieć kanalizacji sanitarnej Piaski – ul św. Marcina, Szkolna 

- sieć wodociągowa i kanalizacji sanitarnej w Podrzeczu – nowe osiedle 

- wykonanie dachów na SUW Bodzewko, Smogorzewo, Strzelce  Wielkie 

- sieć wodociągowa Bodzewo – Łódź - Bodzewko  

- sieć kanalizacji sanitarnej Piaski ul. Warszawska od ul, Wschodniej 

- modernizacja sieci wodociągowej rozdzielczej Piaski ul Kasprzaka 

- modernizacja sieci wodociągowej Szelejewo Pierwsze 

- modernizacja sieci wodociągowej Piaski ul Poznańska 

- budowa wjazdów do studni kanalizacyjnych Piaski ul Poznańska teren Lasów Państwowych  

- modernizacja sieci wodociągowej rozdzielczej w części miejscowości Bodzewo 

- modernizacja studni SUW Bodzewko 

- sieć wodociągowa i kanalizacji sanitarnej w Podrzeczu – nowe osiedle przejęcie sieci 

- remont i modernizacja stacji uzdatniania wody w Strzelcach Wielkich  

- montaż nagrzewnic elektrycznych w SUW   Bodzewo Bodzewko Smogorzewo Drzęczewo 

- budowa odcinków sieci kanalizacji sanitarnej    w Bodzewie 

-   sieć wodociągowa z przyłączami w Piaskach od ul Polnej 

- sieć wodociągowa w Drogoszewie 

Wartość netto przeprowadzonych inwestycji do 2020r to kwota 3 154 798 zł 

Z Gminy Piaski otrzymano aport finansowy na w/w inwestycje w kwocie 2 373 000 zł 

Dalej Pan Prezes przedstawił wykonane inwestycje w roku 2021: 

- sieć wodociągowa Godurowo – Zabornia 

- wykonanie wewnętrznej drogi dojazdowej w SUW Strzelce Wielki 

- przebudowa odcinka kanalizacji sanitarnej wraz ze studnią rozprężną w Grabonogu 

 – wymiana odcinka sieci wodociągowej rozdzielczej w Grabonogu 

Została również przygotowana dokumentacja techniczna na  

- budowę sieci wodociągowej do składowiska odpadów i PSZOK w Smogorzewie 

- wymiana sieci wodociągowej rozdzielczej Bodzewko Pierwsze, Bodzewko Drugie 

Umowy dzierżawy na inwestycje wykonane przez Gminę Piaski 



- sieć kanalizacji sanitarnej Bodzewo  3137m 

- sieć wodociągowa Strzelce Wielkie  502 m 

- sieć wodociągowa Rębowo 430m 

- sieć wodociągowa Józefowo 825m 

- sieć wodociągowa Grabonóg – Piaski (dot nowy Marysin ) 506m 

- sieć kanalizacji sanitarnej  Grabonóg – Piaski (dot nowy Marysin ) 584 m 

 

Prezes ZUKu poinformował również obecnych na posiedzeniu o planach inwestycyjnych na kolejne lata   

Dodał również.że wszystkie stacje uzdatniania wody wymagają wymiany sterowania pracą pomp sieciowych 

,zamontowania osuszaczy powietrza ,montaż monitoringu pracy stacji uzdatniania , monitoring wizyjny 

zewnętrzny Urządzenia te pozwolą na zwiększenie bezpieczeństwa wody 

Pod koniec swojej wypowiedzi dodał że należy również mieć na uwadze zakup nowego sprzętu : koparko- 

ładowarki dużej .małej koparki z lawetą ,drugiego samochodu serwisowego w pełni wyposażonego   

Dalej Pan Prezes ZUKu zasugerował radnym aby zobaczyli jaki jest stan SUW( Stacja Uzdatniania Wody ) w 

Smogorzewie ,która nadaje się do całkowitego remontu 

Radny Pan Naskręt zapytał jakie jest zapewnienie wody na naszej strefie czy firmy które chcą się tam budować 

lub się budują będą je miały  Pan Wójt dodał, ze na pewno  będzie potrzeba przeprowadzenia kolektora 

ściekowego Będzie to zadanie do wykonania przez Gminę Dodał, że o strefę trzeba dbać bo będą w następnych 

latach już ze strefy wpływy z podatku do budżetu gminy 

Następnie Pan Wójt odniósł się do wniosków ,które wpływają do gminy dotyczących nowych inwestycji i robót . 

Poinformował radnych o budowie ścieżki pieszo – rowerowej Piaski – Gostyń sprawa ta zaczyna nabierać 

pozytywnego efektu świeci zielone światło do budowy tej ścieżki 

Dalej Pan Wójt szczegółowo omówił realizację inwestycji i zamówień publicznych dużych i małych 

zaplanowanych i  wykonywanych na terenie naszej Gminy w tym roku jak również poinformował jakie zadania 

powinny być uwzględnione w budżecie na rok 2022  

Następnie Pan Wójt omówił wniosek złożony przez Radnych Gminy Piaski poinformował że:  

o Przebudowa ul Drzęczewska i miejscowości Drzęczewo – złożono wniosek o dofinansowanie do 

Polskiego Ładu jeżeli otrzymamy środki droga zostanie przebudowana, jeżeli nie to drogę należy 

wykonywać etapami .kosztorys na przebudowę tej drogi to przeszło 5 mil zł 

o Przebudowa św Filipa Nerii wraz z odwodnieniem – jeżeli będzie wykonywana ul Drzęczewska to 

wtedy na tym samym rejonie będą wykonywane dwie kosztowne inwestycje ,decyzje podejmie Rada 

,szacunkowy koszt realizacji inwestycji to ok 800 tys, zł 

o Przebudowa ul Chrobrego w Piaskach – koszt dokumentacji 30 750 zł 

o Przebudowa drogi gminnej wraz z poszerzeniem Grabonóg – Strzelce Wielkie – poszerzenie drogi do 

4 m ,utwardzenie poboczy, przełożenie kabla energetycznego prowadzonego od elektrowni 

wiatrowych  koszt dokumentacji 61 500 zł 

o Dofinansowanie kosztów wymiany ogrzewania węglowego na nowe ekologiczne źródła ogrzewania – 

decyzja Radnych 

o Sterylizacja kotów dziko żyjących na terenie Gminy Piaski – 6 tys zł  

Podsumowanie inwestycji wskazanych we wniosku Radnych to kwota 6 471 550 zł 

Radna Maria Wesołek poinformowała ze w budżecie gminy na rok 2022 zgodnie z wolą radnych powinno się 

znaleźć zadanie : remont dachu na budynku Urzędu Gminy 

Radna Hanna Powicka powiedziała że wnioski składane są po to aby przedyskutować i wybrać najpilniejsze 

zadania i w kolejności je wykonywać 

 Radny Dariusz Naskręt zwrócił uwagę że droga ul Drzęczewska i miejscowości Drzęczewo jest bardzo 

potrzebna ze względu na szkołę przedszkole żłobek a także obwodnicę  zapytał czy jest możliwość skorzystania 

z tzw. „schetynówki „ ponieważ łączy drogi powiatowe wyższej kategorii. Wójt poinformował, że Gmina 

będzie występować o dofinansowanie jednak dopóki środków zewnętrznych nie ma możliwości wykonania 

inwestycji Środki w budżecie można planować jeżeli mamy pewność w 100% że otrzymamy dofinansowanie są 

na koncie. Dlatego gdy nie otrzymamy dofinansowania ze środków zewnętrznych ul Drzęczewska i 

miejscowość Drzęczewo będzie wykonana etapami. W dalszej części dyskutowano na temat składania 

wniosków o dofinansowania ze środków zewnętrznych  

Swoją wypowiedz na temat realizacji tych zadań w roku 2021 i to co należy zrobić w roku 2022 Pan Wójt 

przedstawił na dzisiejszej sesji w punkcie  5 porządku obrad po przedstawieniu  sprawozdania z działalności 

międzysesyjnej wójta 

Następnie Pan Sekretarz przypomniał że Gmina Piaski złożyła 3 projekty o łącznej kwocie dofinansowania 30 

180 000 zł. w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład Projekty dotyczyły  przygotowanie dokumentacji i 

budowa kanalizacji sanitarnej dla miejscowości Lipie, Szelejewo Pierwsze (Szelejewo Drugie) Drogoszewo, 

Michałowo i Godurowo , przebudowa drogi gminnej na odcinku od ul. Drzęczewskiej w Piaskach do Drzęczewa 



Drugiego , przygotowanie dokumentacji i modernizacja budynków świetlic w Bodzewie i Szelejewie Pierwszym 

gdzie jeszcze nie ma  ogłoszenia wyników konkursu  

Dalej Pan Sekretarz poinformował o rządowym programie „CYFRYZACJA w miejscowościach po byłych PGR 

dodał również że w związku z Programem „Opieka wytchnieniowa” i Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” edycja 2022 Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Piaskach ogłasza nabór osób chętnych 

do wzięcia udziału w w/w programie. 

Wspomniał również o potrzebie przeprowadzenia szkoleń z zakresu Psycholog szkolny  

 

 

Następnie przystąpiono do analizowania i opiniowania projektów uchwał, które będą podejmowane na 

dzisiejszej sesji 

Jako pierwsze projekty uchwał szczegółowo omówiła Pani Agnieszka Wożniak- podinspektor ds. gospodarki 

odpadów komunalnych a dotyczyły zmian w Regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Piaski oraz świadczenie usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych ,zagospodarowanie tych odpadów w 

zamian za uiszczoną przez właściciela opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi  poinformowała o 

zmianach  dotyczących odbioru popiołu  dodała, że mieszkaniec będzie wyposażony w pojemnik na popiół 

Zapotrzebowanie na pojemniki mieszkańcy zapisywali na listę u sołtysów 

Następnie przystąpiono do analizy projektów uchwał dotyczących opłat i podatków  

Projekty tych uchwał omawiała Pani Skarbnik jak również proponowała nowe stawki podatkowe 5%,  5,5%  6% 

 - Podczas opiniowania projektu uchwały dziennej stawki opłaty targowej  Pani Skarbnik dodała że w związku z 

rosnącymi kosztami utrzymania czystości placu targowego oraz zwiększającymi się kosztami odbioru śmieci 

proponuje się podwyżkę opłaty na poziomie 6% w stosunku do stawek obowiązujących w 2021 r Po głębszej 

analizie obecni radni jednogłośnie przyjęli proponowaną stawkę opłaty targowej 

-Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2022 

rok  

Przewodnicząca posiedzenia  Radna Maria Wesołek dodała że analizując ten projekt uchwały radni winni mieć 

na uwadze że podatek od nieruchomości jest jednym z podstawowych źródeł dochodów własnych budżetu 

gminy , które przeznaczone są na realizację zadań własnych gminy więc ważne jest ustalenie tej stawki podatku 

od nieruchomości na stosownym poziomie  

Pani Skarbnik przedstawiła radnym obrazowo zaproponowaną podwyżkę na poziomie 6%  ile zapłaci więcej 

podatnik ,jaki to będzie wpływ do budżetu gminy Po szerokiej dyskusji obecni radni zagłosowali za 6 % 

wzrostem wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2022 rok 

Następnie przystąpiono do analizy projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na 2022r Radni również przyjęli proponowany wzrost stawki podatku od środków 

transportowych w wysokości 6 % w stosunku do stawek obowiązujących w 2021r 

Następnie Pani Skarbnik omówiła i odpowiadała na pytania radnych  projekty uchwał dotyczące zmian budżetu i 

zmian w budżecie gminy na 2021r ,projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 

lata 2021-2025 jak również  omówiła pozostałe  projekty uchwał dotyczące zmian uchwały oraz w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej do powiatu gostyńskiego na budowę chodnika w Grabonogu i utwardzenie działki 

w Podrzeczu 

Po zaopiniowaniu projektów uchwał w wolnych głosach radni pytali 

• Radny Pan  Majsnerowski –poinformował że mimo tablicy informującej o zakazie wywożenia gruzu  

jest to nie przestrzegane i gruz jest składowany  

• Jak również przypomniał o stanie drogi na Bodzewskich Hubach 

• Pan Wójt odniósł się co do wysypisk gruzu Uznał że miejsca te muszą być ogrodzone  Trzaskanie gruzu 

jest bardzo kosztowne a gruz również wywożą na składowiska firmy celem uniknięcia kosztów  

• Jest to duży problem  obciążający budżet Gminy a w myśl nowych przepisów gruz jest odpadem co jest 

jednoznaczne z likwidacją miejsc w gminie gdzie te składowiska się znajdują  

• Zapytano również o termin ustawienia kontenera na PSZOKU  

• Radna Pani  Powicka  - zaapelowała o spalaniu nieczystości i unoszącym się zanieczyszczeniu w 

powietrzu 

Poinformowała ,że należy uzupełnić wypełnienia między trylinką wypłukane przez deszcz na ul 

Grunwaldzkiej w Piaskach jak również zasugerowała o wybudowaniu brakującego kawałka chodnika 

łączącego ul Grunwaldzką z ul Strzelecka Wójt odpowiedział chodnik zostanie pobudowany 



• Radny Pan Naskręt  zła naprawa przez powiat wyjazdu na drodze z Drzęczewa na Gostyń 

• Pan Przewodniczący dodał że OSP Bodzewo złożyło pismo z prośbą o dofinansowanie do zakupu 

samochodu strażackiego 

Jak również zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Oświaty że należy przyjrzeć się utworzeniu 

Młodzieżowej Rady Gminy zgodnie z przyjętym przez rząd projektem uchwały 

• Następnie Przewodnicząca posiedzenia  pochwaliła oddane do użytku nowe sanitariaty w Centrum 

Kultury i Biblioteki w Piaskach i zaapelowała o kompleksowy remont piętrami sanitariatów w Szkole 

Podstawowej w Szelejewie 

Na tym zakończono wspólne posiedzenie komisji . 

Przewodnicząca posiedzenia 

Maria Wesołek 

 


